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Abstract (en)
The invention relates to a lock, in particular a mortise lock, for doors or the like, with a latch which projects on the fore-end side and can be actuated
by a handle spindle and which can also be retracted by means of a handle (4) of a magnetic-card lock (5), and proposes, in order to achieve a
solution advantageous especially in terms of construction, that the latch (23) advanceable into a bolt-exit position be blockable against opening by
means of an additional follower (31) as a result of the part rotation of the follower (9) actuable by the handle spindle. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Schloß, insbesondere Einsteckschloß, für Türen oder dergleichen, mit einer stulpseitig vorstehenden drückerdorn-
betätigbaren Falle (23), die auch mittels einer Handhabe (4) eines Magnetkartenschlosses (5) zurückziehbar ist, und schlägt zur Erzielung einer
insbesondere bautechnisch vorteilhaften Lösung vor, daß die in eine Riegelaustritts-Stellung vorverlagerbare Falle (23) durch Teildrehung der
drückerdorn-betätigbaren Nuß (9) gegen Öffnen mittels einer Ergänzungsnuß (31) blockierbar ist. <IMAGE>
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